



السديس
AL SUDAIS

شركة عبد الرحمن عبد العزيز السديس وشركاؤه.

للخدمات النقل والاستثمار العقاري



المؤسس 

عبدالرحمن عبدالعزيز السديس، ولد في مدينة البكيرية عام 1353 هـ .
ونشأ وتعلم في مدينة البكيرية .

مسيرته المهنية بدأ بإنشاء أسطول مكون من شاحنة ومن هنا بدأ إلى ان اسس الشركة عام 1962 م لتقديم خدمات النقل البري في المملكة ونقل الديزل والبنزين وتأسيس اسطول السيارات والشاحنات للنقل والشحن والى ماوصل له الان من خدمات لوجستية ضخمة وانشاء قاعدة عملاء متنوعة منها ارامكو وتنوع في نشاط الشركه لداره الاملاك والاستثمار العقاري والتخليص الجمركي والمستودعات والصيانة .

 **Profile**

Abdulrahman Abdulaziz Al Sudais, Born in Al-Bakiriya in 1353
He grew up and learned in the city of Al-Bakiriya .
His career began with the establishment of a fleet of trucks and hence the foundation of the company in 1962 to provide transportation services in the Kingdom of Saudi Arabia, diesel and petrol transport, the establishment of a fleet of cars and trucks for transport and shipping, and to his access to huge logistics services and the establishment of a diverse customer base including Aramco and diversification in the company's activities to manage property real estate investment, customs clearance, warehouses and maintenance.

أعضاء مجلس الإدارة
Board Members



فواز النشمي

عضو مجلس الإدارة



بندر السلامة

عضو مجلس الإدارة



علي الشهري

عضو مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي



عبدالله السديس

نائب رئيس مجلس الإدارة



صالح السديس

رئيس مجلس الإدارة



من نحن

تأسست شركة عبد الرحمن عبد العزيز السديس وشركاه للخدمات النقل البري والاستثمار العقاري وهي شركة سعودية (مساهمة مغلقة) في 24/12/2011
امتداداً لنشاط بدأ في عام 1962 منذ نشأة مؤسسة عبد الرحمن السديس المتخصصة والرائدة في تقديم خدمات النقل البري والاستثمار العقاري ، والتخليص الجمركي والصيانة .

وعلى مدار أكثر من نصف قرن تميزت الشركة بتوفير أسطول كبير من افضل وأحدث شاحنات نقل البضائع وسائقين مدربين على اعلى مستوى وعلى دراية كاملة بمعايير الامن والسلامة لتقديم خدمات عالية الجودة لجميع العملاء والاستمرار تميزها وريادتها في هذا المجال ، وسعت الشركة خلال النصف قرن على التوسع في الاستثمارات العقارية والتخليص الجمركي والصيانة لتكون احد الروافد الأساسية للشركة .



Who are we

Abdulrahman Abdulaziz Al sudais and his partners' company. was founded on 24/12/2011 as an extension of an activity that began in 1962 since the establishment of Abdul Rahman Al Sudais Foundation, which specializes in providing transportation services, real estate investment, customs clearance and maintenance.

Over a half century, the company has been distinguished by providing a large fleet of the best and most modern cargo trucks and highly trained drivers with full knowledge of security and safety standards to provide high-quality services to all customers and to continue their leadership in this field. During the half century the company has expanded real estate investment, customs clearance warehouses and maintenance, to be one of the company's core tributaries.

رسالة الشركة :-

نسعي لنكون من أفضل الشركات في مجال النقل البري والاستثمار العقاري والصيانة داخل المملكة العربية السعودية من خلال تقديم خدمات متميزة عالية الجودة تلبي احتياجات السوق وتواكب التوجهات لرؤية المملكة 2030 في مجال النقل البري والإستثمار العقاري ، ونسعى دائماً للارتقاء إلى الأفضل وتشجيع على استغلال الفرص والتطوير من خلال الاعتماد على الخبرات المتميزة والكفاءات الوطنية والاجنبية لتطبيق أفضل المعايير والممارسات العالمية في جميع قطاعات الشركة. وما تعمل عليه الشركة هي خدمة المجتمع ورضا العميل غايتنا والسرعة والجودة العالية في تقديم الخدمة.

Company message

We strive to be one of the best companies in the field of transportation, real estate investment, customs clearance and maintenance within the Kingdom of Saudi Arabia by providing high quality services that meet the needs of the market and keep pace with the directions of the Kingdom's Vision 2030 in the fields of road transport and real estate investment. We always strive to improve and promote opportunities and development by drawing on outstanding expertise and national and foreign competencies to apply the best international standards and practices in all sectors of the company. What works for the company is community service, customer satisfaction our purpose, speed and high quality in service delivery.

Our vision

Transport services

- The constant pursuit of the company's leadership in providing cargo transportation services with the quality that distinguishes us from competitors.
- Administrative and operational expansion and the opening of new branches to cover the regions of the Kingdom of Saudi Arabia.
- Provision of international transport services .

Real estate

- To be one of the pioneers in the field of real estate development and investment in the region and to be a distinctive mark by providing distinguished real estate services to the customers.

Storage and warehouses

- Store your items, goods and supplies before shipping, distributing or selling them.
- Our storage process is done by transporting goods and tracking inventory .
- Our global warehouse storage solution is flexibly designed to store our customers' items and goods .

Customs clearance

- We clear your goods from all the Kingdom's outlets .

Truck Maintenance

- We offer you an integrated service in the maintenance and repair of all types of trucks.

رؤيتنا:

خدمات النقل

- السعي الدائم لريادة الشركة في تقديم خدمات نقل البضائع بالجودة التي تميزنا عن المنافسين.
- التوسيع الإداري والتشغيلي وافتتاح فروع جديدة لتغطية مناطق المملكة العربية السعودية.
- تقديم خدمات النقل الدولي.

الاستثمار العقاري :-

- أن تكون الشركة من الرواد في مجال التطوير والاستثمار العقاري في المنطقة وأن تكون علامة مميزة بتقديم خدمات عقارية متميزة لعملائها .

التخزين والمستودعات

- تخزين العناصر والسلع والإمدادات الخاصة بك قبل شحنها أو توزيعها أو بيعها.
- تتم عملية التخزين الخاصة بنا بنقل البضائع وتتبع المخزون.
- تم تصميم حل تخزين المستودعات العالمي لدينا بمرونة لتخزين عناصر وسلع عمالئنا .

تخليص الجمركي

- نقوم بتخليص بضائكم من جميع منافذ المملكة .

صيانة الشاحنات

- ونقدم لكم خدمة متكاملة في صيانة و إصلاح جميع أنواع الشاحنات.

Company activity

The Company's activities consist of mainly transportation real estate investment, storage, warehouses, customs clearance and truck maintenance. The following are details of the Company's services and activities:

Transport services

Transport products and derivatives of oil and aviation fuel in tanks specially designed for the conservation and transportation of flammable materials, and transport of food, containers and iron are periodically maintained by specialists in the maintenance department of the company transport with surfaces to transport various cargo.

- Transportation of fuel to military and civilian airports .
- Internal and external transportation.
- Carriage of goods by cargo with curtains.
- Transportation of heavy equipment .
- Transport of diesel and petrol by trucks with tanks.
- Storage and warehouses.
- Customs clearance.
- Transport of containers, iron, etc. by surface .



نشاط الشركة

يتكون نشاط الشركة من نشاط النقل والاستثمار العقاري وتخزين مستودعات وتخليص جمركي وصيانة الشاحنات فيما يلي تفاصيل الخدمات والنشاطات للشركة :

خدمات النقل :

نقل بالصهاريج نقل منتجات النفط ومشتقات النفط ووقود الطائرات داخل صهاريج مصممة خصيصاً لحفظ ونقل المواد القابلة للاشتعال ، ونقل المواد الغذائية والحاويات وال الحديد يتم صيانتها بشكل دوري بواسطة متخصصون في قسم الصيانة بالشركة نقل بالسطحات لنقل البضائع المختلفة.

- نقل وقود الطائرات المطارات العسكرية والمدنية .
- نقل داخلي ونقل خارجي .
- نقل بضائع بواسطة الشاحنات المزودة بستائر .
- نقل المعدات الثقيلة.
- نقل дизيل والبنزين بواسطة الشاحنات المزودة بصهاريج.
- التخزين والمستودعات .
- التخلص الجمركي .
- نقل الحاويات وال الحديد وخلافه بواسطة السطحات.

Real estate investment

The real estate activity of Abdulrahman Abdulaziz Al Sudais Company includes real estate services such as **(leasing, collecting, selling and purchasing)** approved by Ejar and Fale platform.

الاستثمار العقاري

يتضمن النشاط العقاري لشركة عبدالرحمن عبدالعزيز السديس خدمات العقارية مثل ([التأجير والتحصيل والبيع والشراء](#)) ، ومعتمدة من قبل منصة إيجار وفال .



Storage and warehouses

Many of our warehouses provide the following services:

Comprehensive range of loading/packing services unloading, marking, laying load on pallets and bulk stacking. We also provide other necessary services in our storage facilities, on the decision to receive register, equip, refurbish, collect and link goods.

Not only we transport your goods quickly and safely, but we also play a key role in coordinating their distribution network. Our GAM experts focus on customer service in an exceptional way, and will devise bespoke solutions based on the date and method you choose to load your goods.

التخزين والمستودعات

يُوفّر الكثير من مستودعاتنا الخدمات التالية: مجموعة شاملة من خدمات التحميل/ التعبئة، والتفریغ، ووضع العلامات، ووضع الحمولة على المنصات النقالة والتکدیس بالجملة. كما نقدم خدمات ضرورية أخرى في منشآت التخزين التابعة لنا، على قرار استلام البضائع وتسجيلها، وتجهيزها، وتجديدها، وجمعها وربطها.

فنحن لا نكتفي بنقل بضائلك بسرعة وأمان فحسب، بل نؤدي دوراً رئيسياً أيضاً في تنسيق شبكة توزيعها. يصبّ خبراؤنا جام تركيزهم على خدمة العملاء بطريقة استثنائية، وسيتذکرون حلواً مصممة حسب الطلب بناءً على التاريخ والطريقة اللذين تختارهما لتحميل بضائلك.



Customs clearance

Customs clearance in Saudi Arabia is one of the main pillars of import and export operations, to document the customs data of goods at various customs ports. Where import and export-based businesses need professional customs clearance.

Our customs clearance services in Saudi Arabia at Al-Jehad Al Arbaah Company contribute to the prompt and smooth clearance of goods. We are proud to say that the four entities are one of a few shipping and logistics companies in Saudi Arabia that own and maintain Saudi customs licensing via customs clearance licence.

التخلص الجمركي .

التخلص الجمركي في السعودية من الركائز الأساسية في عمليات الاستيراد والتصدير، لتوثيق البيانات الجمركية للبضائع في مختلف المنافذ الجمركية. حيث تحتاج الأعمال القائمة على الاستيراد والتصدير إلى تخلص جمركي معترف.

تساهم خدمات التخلص الجمركي في السعودية التي تقدمها في شركة الجهات الأربع، بالتخلص السريع والسلس للبضائع. ونفتخر بالقول إن الجهات الأربع هي واحدة من عدد قليل من شركات الشحن والخدمات اللوجستية في المملكة العربية السعودية التي تمتلك وتحافظ على ترخيص الجمارك السعودية عبر رخصة التخلص الجمركي.



Our truck service :

Our Truck Service Center provides a comprehensive range of specialized services to customers who rely on their trucks for their business success. We understand the importance of maintaining the safety and efficiency of your truck so we provide high quality maintenance services that meet your needs.

● Our services include:

- Regular maintenance
- General truck repairs and maintenance
- Examination and diagnosis of faults
- Tires & Wheels
- Oil and filter change services
- Emergency services
- Training services



صيانة الشاحنات:

مركز صيانة الشاحنات الخاص بنا يوفر مجموعة شاملة من الخدمات المتخصصة للعملاء الذين يعتمدون على شاحناتهم في نجاح أعمالهم. نحن نتفهم أهمية الحفاظ على سلامة وكفاءة شاحنتك، ولذا نقدم خدمات صيانة عالية الجودة تلبي احتياجاتك.

● خدماتنا تشمل:

- صيانة دورية
- إصلاحات وصيانة عامة للشاحنات
- فحص وتشخيص الأعطال
- خدمات الإطارات والعجلات
- خدمات تغيير الزيوت والفلاتر
- خدمات الطوارئ
- خدمات التدريب

The size of the customer base

Abdulrahman Abdulaziz Al Sudais company for transportation services and Real Estate Investment aims to expand and target new customers in the up coming years from the top target customers:

حجم قاعدة العملاء:

تهدف شركة عبدالرحمن عبدالعزيز السديس للخدمات النقل والاستثمار العقاري التوسيع واستهداف عملاء جدد خلال السنوات القادمة من اهم العملاء المستهدفين:





📍 Geographical distribution

Abdulrahman Abdulaziz AL- Sudais company for transportation services and Real Estate Investment has a number of branches in (Jeddah, Riyadh Dheba- Khamis Mushait) inside the Kingdom of Saudi Arabia specialized in housing, supply and maintenance on the itinerary lines of the company's fleet to ensure business continuity and quality.

Delivery service For all governorates of the Kingdom
Gulf countries Egypt and Jordan



CONTENTS

الفهرس

02	Profile	المؤسس
04	WHO ARE WE	من نحن
05	COMPANY MISSION AND COMPANY VISION	رسالة الشركة ورؤيتها
06	COMPANY ACTIVITY AND SERVICES	نشاط الشركة وخدماتها
11	THE SIZE OF THE CUSTOMER BASE	حجم قاعدة العملاء
13	GEOGRAPHICAL DISTRIBUTION	التوزيع الجغرافي

السديس
AL SUDAIS



السديس
AL SUDAIS



ALSUDAIS_COMPANY



www.sudaisco.com.sa



920008305 جدة - الرياض - ضبا - خميس مشيط



[@alsudais_log](https://www.instagram.com/alsudais_log)



[@alsudais_log](https://twitter.com/alsudais_log)